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Številka: 001-03/14-8/        EPA 172 - VII 
Ljubljana, 27. novembra 2014 
 
Komisija Državnega sveta za državno ureditev je na podlagi drugega odstavka 56. člena 
Zakona o Državnem svetu (Uradni list RS, št. 100/05 - uradno prečiščeno besedilo, 95/09 – 
odl. US, 21/13 - ZFDO-F) in 20. člena Poslovnika Državnega sveta (Uradni list RS, št. 70/08, 
73/09, 101/10 in 6/14 ) sprejela naslednje  
 

M n e n j e 
 

k Predlogu zakona o spremembah in dopolnitvah Zakona o državni upravi  
(ZDU-1I) - nujni postopek 

 
Komisija za državno ureditev (v nadaljnjem besedilu: komisija) je na 45. seji 26. novembra 
2014 obravnavala Predlog zakona o spremembah in dopolnitvah Zakona o državni upravi 
(ZDU-1I), nujni postopek, EPA 172 - VII (v nadaljnjem besedilu: predlog zakona), ki ga je v 
obravnavo Državnemu zboru predložila Vlada Republike Slovenije (v nadaljnjem besedilu: 
predlagatelj).  
 
Komisija predlog zakona podpira. 
 
Predlagatelj je predstavil spremembe predloga zakona. V začetku septembra 2014 so bile ob 
nastopu nove Vlade sprejete spremembe Zakona o Vladi. Z njimi je bila spremenjena 
organizacijska struktura Vlade, na novo sta nastali 2 ministrstvi, prav tako so se spremenila 
področja dela ministrstev. Te spremembe je treba uskladiti z Zakonom o državni upravi. 
Predlog zakona tako na novo ureja ministrstva in njihova delovna področja. Tako Ministrstvo 
za javno upravo od drugih ministrstev prevzema različne naloge, med drugim v celoti 
področje skupnih javnih naročil. Ministrstvo za gospodarski razvoj in tehnologijo prevzema 
področje socialnega podjetništva, Ministrstvo za infrastrukturo pa področje prostora in 
stanovanjske politike prenaša na Ministrstvo za okolje in prostor.  
 
Predlog zakona ureja tudi projekt centralizacije državne informatike za vse državne organe, 
javne agencije, organe lokalnih skupnosti in nosilce javnih pooblastil, ki mora biti zaključen 
do 1. januarja 2018 in ga bo v celoti prevzelo Ministrstvo za javno upravo. Do 1. januarja 
2017 mora biti zaključen tudi projekt centraliziranega ravnanja z nepremičnim premoženjem 
državnih organov. V obeh primerih - tako na področju informatike kot na področju 
nepremičnin - dejavnosti policije, obrambe in zaščite in varnostno-obveščevalne dejavnosti 
ostajajo v pristojnosti matičnih ministrstev. 
 
Predlagatelj je v nadaljevanju odgovoril tudi na vprašanja državnih svetnikov.   
 

* * * 
 
Komisija je predlog zakona podprla, saj je nujen za normalno delovanje vlade in ministrstev. 



 
Predlagatelj je komisijo seznanil, da bo v skladu s prehodnimi določbami treba sprejeti še 
uredbo o notranji organizaciji in uredbo o organih v sestavi, s katerima bo zaokrožena 
organizacijska strukturo ministrstev. Do 1. januarja 2015 bo treba sprejeti tudi akte o 
sistemizaciji delovnih mest.  
 
Člane komisije so zanimali razlogi za centralizacijo državne informatike in ravnanja z 
nepremičninami in kaj te spremembe pomenijo s finančnega in organizacijskega stališča. 
Predlagatelj je pojasnil, da se zasleduje cilj racionalizacije porabe javnih sredstev in boljše 
organizacije, med drugim tudi v skladu s sprejetimi Izhodišči za prenovo državne informatike. 
S centraliziranim ravnanjem z nepremičninami, ki so ocenjene na skupno vrednost med 250 
in 300 milijoni evrov, bi lahko dosegli znatne prihranke, tako pri skupni prodaji nepremičnin 
kot pri številu uslužbencev, ki upravljajo z njimi. Ocenjuje se, da bi pri skupnih javnih naročilih 
že 2015 lahko prihranili okoli 20 milijonov evrov, če bi jih izvajali z enega mesta. Na področju 
vzpostavitve enotne državne informatike je po mnenju predlagateljev ocena o prihrankih 
težavnejša. Centralizacija tega področja pa bo prinesla boljšo informacijsko podporo 
državnim organom. Omogočila bo tudi lažje pridobivanje  evropskih sredstev za posamezne 
projekte, ki se ne bodo izvajali po posameznih resorjih. Tako bo npr. omogočeno črpanje 
sredstev za vzpostavitev informacijske podpore za enotno delovanje inšpekcijskih služb, kar 
bo povečalo njihovo učinkovitost. 
 
Komisija se je strinjala, da centralizirana državna informatika lahko zagotovi boljšo 
informacijsko podporo vseh organov in bo hkrati tudi bolj transparentna, z jasnimi 
pristojnostmi in odgovornostmi in ne bo mogoče prelagati odgovornosti za odpravljanje 
napak in delovanje ter razvoj sistema. Prav tako komisija podpira izvajanje skupnih javnih 
naročil, saj je bila ta problematika izpostavljena že velikokrat, kot tudi zahteve po enotnem 
urejanju tega področja.      
 

* * * 
 
Za poročevalca je bil določen državni svetnik Rajko Fajt. 
 
  
 
                                                                                                            Predsednik 

    Rajko Fajt, l.r.   
 
 


